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Castelló estudia rebaixar I’edificació  al
sector del Botxí i Temple atenent als veiins
L’Ajuntarnent  fa una crida a demanar  informació o fer propostes per al pkqejament urbà

C.Vilh,  Castell6 d’lhaptíries
L’Ajuntament  de Castelló d’Em-
púries esta estudiant  les prime
res modificadions al Pla Gene-
ral després de les queixes del
sector de la carretera de, Vila-
nova de la Muga on es preveu
un creixement d’un miler d’ha-
bitatges en pisos. Aquesta és
una de les primeres  peticions de
canvis  que s’han ates des que es
va fer I’aprovació  inicial. L’alcal-
de, Xavier Sanllehí, i el regidor
d’urbanisme,  Josep Roda, fan
una crida a tots els sectors so-
cials o polítics perquè demanin
tota la informació que els calgui
a l’Ajuntament  o plantegin les
propostes. El PP s’ha com-
promès a entregar-les.

«Volem  que el planejament
tingui el màxim  consens  possible
i per aixo la gent que necessiti
saber alguna cosa que vingui a
I’Ajuntament  i se’ls informar&,
diu el regidor Josep Roda que
afegeix que wolem  deixar  clar
que tothom que tingui alguna
cosa a dir els atendrem i si els
suggeriments  estan  dins  la via-
bilitat les podem incoroporar i
presentar-les a l’aprovacib  pro-
visional». Els responsables mu-
nicipals han volgut deixar clara
aquesta voluntat després que
apareguessin els primers movi-
ments veinals  contra alguns
dels plantejaments del planeja-
ment. En concret el sector d’E1
Botxí i els Temples, a la carre-
tera de Vilanova de la Muga s’ha
oposat a la construcció  dels
blocs amb un miler d’habitat-
ges, entre altres  motius, per
l’impacte que comportaria  en
un espai amb vistes als paratges
de 1’Empordà  i amb habitatge de
planta baixa. L’Ajuntament  s’hi
ha reunit i de moment, segons

CONXI  MOLONS

IA CRIDA.  talcalde  (a I’esquerra) i el regidor d’llrbanisme  demanant que la gent que vulgui s’adreci a I’Ajuntament.

Roda, els tècnics estan  estu-
diant la possibilitat de «rebaixar
les alGades, tot i que segurament
voldria dir agafar més terreny
per complir  amb els  paràmetres
de viabilitat del projectem.  En el
cas de reduir-se el nombre
d’habitatges en aquest punt,
Roda creu que s’haurà  de mirar
d’encabir-los en altres punts, tot
i que es planteja  complicat.
També han ates les peticions
d’un sector de creixement, Cas-
telló Nou  per un problema amb
un accés  i al PP que s’ha com-
promès a entregar les seves  pro-
postes.

Atendran qualsevol sector o

veí, diu Roda, i demanen  que
«no es deixin portar per sectors
que poguessin  polititzar els  pla-
nejaments i que facin propostes
0 queixes constructives».

L’alcalde i el regidor d’Urba-
nisme van posar de manifest
ahir que el planejament, una ve-
gada publicada l’aprovació ini-
cial als butiletins  oficials, estarà
a exposició  pública durant un
període de dos mesos per pre-
sentar, si es creu convenient,
al4egacions. Això és el queja va
anunciar que faria el partit
d’ERC a l’oposició. D’altra ban-
da, el regidor ha recordat que la
decisió final sobre el planeja-

ment la prendrà la Generalitat
quan es presenti a Urbanisme.
«L’última  paraula  la té la co-
missió d’Urbanisme,  el que no-
saltres  aportem sera  llavors  la
Generalitat  que hi donara o no
el vistiplaw,  diu Roda.

Durant els tràmits d’elabora-
ció del planejament es van reu-
nir amb diferents departaments
i representants polítics, així
com amb els redactors del Pla
Director de 1’Empordà  i estan
convencuts que esta dins la línia
que es marcara en relació amb
el creixement. El que esperen
és que es pugui aprovar amb el
mkim consens  a la població.


